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第二十七條 學生因故不能上課，應依照請假規則請假，惟在期中考試及學期考試期間，請

假者應先經教務處核准。 

Article 27 Students shall request leave from the Office of Student Affairs for absences from class. 

However, during the mid-term and semester exams, students should obtain approval from the Office 

of Academic Affairs. 

 

第三十七條 學生考試舞弊時，除該科目該次考試成績以零分計算，並依學生獎懲辦法懲處

之。 

Article 37 If specific student was found cheating in the examination, a zero mark will be given for 

the examination and also be subject to disciplinary action in accordance with the regulation 

governing the reward and punishment of students depending on the severity of the offense. 

 

第四十三條 本校學生有下列情形之一者，應令退學。 

Article 43 Students shall be expelled if one of the following conditions applies: 

一、註冊逾期或休學逾期未復學者。 

1. Current students fail to register within the specified deadline without providing a reason and 

haven’t applied for suspension of studies. 

 

二、學期成績不及格者科目之學分數，達該學期修習總學分總數(不含抵免學分數)三分之二

(含)壹次者。 

2. Students who did not receive passing grades for more than two thirds of all attended courses 

shall be expelled. 

 

三、學期成績不及格科目之學分數，達該學期修習學分總數(不含抵免學分數)二分之一連續

二次者。 

3. Students who did not receive passing grades for more than one half of all attended courses and 

the above requirement for two semesters shall be expelled. 

 

四、身心障礙學生並不適用因學業成績退學之規定。(身心障礙學生身分認定，依「完成國民

教育身心障礙學生升學輔導辦法」及「大學校院辦理單獨招收身心障礙學生處理原則」

規定，身心障礙學生為具下列情形之一：(1)領有身心障礙手冊者。(2)各直轄市、縣政府

特殊教育學生鑑定及就學輔導委員會鑑定為身心障礙安置就學者。） 

4. Not applicable 

 



五、操行成績不及格者。 

5. Unsatisfactory conduct scores. 

 

六、修業期限屆滿，仍未修足所屬系(科)規定應修之科目及學分者。 

6.  A student’s extended study period has expired and he/she still hasn’t successfully completed the 

required courses and credits. 

 

七、如有違反校規或情節嚴重者，經學生獎懲委員會議決議必須辦理退學者。 

7. Students meet the criteria for expulsion stated in the TCUST Guidelines for Student Rewards 

and Penalties. 

 

八、同時在他校註冊入學者。 

8. Students who are simultaneously enrolled at another university. 

 

九、無前列各款事由而自請退學者。 

9. Students apply for termination of studies on their own accord. 

 

第四十五條 學生假借、冒用、偽造或變造學歷証明文件入學者，應予開除學籍。 

Article 45 Students shall forfeit their enrollment status if submitted academic certificates have been 

forged, altered, or obtained in a fraudulent manner. 


